
   
A Sant  Andreu  de  Llavaneres,  a  les  20.30  hores,  del  29  de  gener  de  2018,  es  reuneixen  els

membres següents de la Comissió de seguiment de la marca d’ús “Pèsol de Llavaneres” per celebrar sessió
ordinària de primera convocatòria 2018: Carlos Sanchez (Grup Municipal Ciutadans); Emili Minguell (Grup
Municipal Acord per Llavaneres); M. Teresa Vidal (Grup Municipal ERC i regidora de Promoció Econòmica,
Empresa, Comerç, Turisme i Consum); Joan Mora (Alcalde i president de la comissió); Antoni Graupera
(Vil·la  Minerva);  Maria  Passi  (restaurant  Can Jaume)  i  Fàtima Sala,  Joan Ramon Sala  i  Gisela  Ponce
(Pastisseria Sala).

Hi assisteix també Gemma Batayé, tècnica de Promoció Econòmica, Empresa, Comerç i Turisme, que 
exerceix de secretària.

Xavier Melo (Grup Municipal CiU) ha disculpat la seva assistència.

M. Teresa Vidal dóna la benvinguda als assistents  i proposa el debat dels punts de l’ordre del dia, proposta 
que és acceptada per unanimitat.

1. APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR  

No hi ha acta de la sessió anterior, celebrada al juliol, per manca de quòrum. 

2. VALORACIÓ 18  a   FESTA DEL PÈSOL – NOVETATS 19  a   EDICIÓ  

La regidora exposa els resultats de l’enquesta de satisfacció de la 18a Festa del Pèsol que han contestat 14
establiments participants i les valoracions són:

Sobre l’espai firal notable:
- 92,9 % li sembla bé que la fira comenci dissabte pel matí
- 92,9% li sembla normal l’adequació espai-dimensions
- Notable la Distribució dels espais d'exposició

Sobre les activitats de la festa, notable:
- Notable l’Animació i tallers infantils
- Notable l’activitat de la Pubilla i hereu (Príncep/Princesa Pèsol)
- Notable la Degustació pèsol i coca i la Pesolada
- Notable la Pesolada
- Notable el Llavamasterxef
- Mercat de la Flor i el Jardí i concurs d’aparadors i balcons florits entre el notable i l’excel·lent

Més del 50% van assistir al sopar del Pèsol i en fan una valoració excel·lent.

11 dels enquestats han participat de la Mostra gastronòmica del Pèsol i en fan una valoració notable.

Pel que fa a la comunicació de la fira els enquestats la valoren de forma deficient i comenten que han faltat
els cartells els dies abans del certamen. Creuen que el públic s’assabenta de la festa per cartells, programa
a la bústia de casa i xarxes socials o internet.

Tots els enquestats venen amb intenció de vendre productes i la majoria per promoció, contactar amb nous 
clients i promocionar Llavaneres. En aquest sentit, el 64,3% van assolir els resultats esperats.

Valoració global de la Festa i Mostra del Pèsol és de Notable i el 78,6% tenien intenció de participar el
2018.

El 92,9% creuen que la data de la festa hauria de ser fixa, cada any la mateixa, i la data té més adeptes
és 7 i 8 d’abril 2018. El 50% creuen que no s’ha d’allargar la festa a diumenge per la tarda.

La regidora reparteix una proposta de programa per a la Festa del Pèsol 2018 explica que la novetat és fer
un room scape o joc d’escapament urbà sobre el Pèsol i el Comerç que comenci amb una visita a les hortes
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i acabi al comerç. També afegeix que l’ajuntament ha signat recentment un conveni amb la Universitat de
Barcelona i 2 estudiants s’ocuparan del disseny del joc. 

3. DO COCA DE LLAVANERES  

M. Teresa Vidal explica que s’ha contractat el Laboratori de Patrimoni i Turisme Cultural de la Universitat de
Barcelona (LABPATC) per tirar endavant el  projecte de la DO Pèsol de Llavaneres per a l’obtenció del
distintiu d’origen i qualitat corresponent a Indicació Geogràfica Protegida (IGP) en el cas de la Coca de
Llavaneres.

Hores d’ara s’està començant amb el treball de camp i recollida de dades (es reparteix un full amb les dades
que ha demanat  LABPATC que els fem arribar).

La regidora explica que finalment no ha pogut assistir a la reunió cap representant del  LABPATC però que
hi haurà una nova reunió el  5 de març a les 10 h del matí per tal de presentar aquesta empresa i el
calendari.

4. PRESENTACIÓ MARCA PRODUCTE DE LLAVANERES  

La regidora informa que s’ha decidit crear la marca producte de Llavaneres per  tenir una marca paraigües
de la qualitat dels productes autòctons de Llavaneres, no només pèsol i coca.  Es mostren les propostes
d’imatge i es diu la que s’ha escollit i que és la següent:

Té molt bona acollida entre els assistents.

5. SUGGERIMENTS  

No n’hi ha.

6. INFORMES, PRECS I PREGUNTES  

Pastisseria Sala demana que es tornin a imprimir etiquetes per a la coca de Llavaneres perquè ja no en
tenen.

I no havent-hi més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a les 21:33 hores, de la qual s’estén la present 
acta.
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